
 

Datum: 11-05-2021 

Betreft: Problematiek ondergrondse vuilcontainer in de Betouwstraat  

Aan: Het college van Burgemeester en Wethouders 

Over: De dump van afval door bewoners  

Indiener: Paul Eigenhuijsen  

Mede-indiener: Hans Jacobs 

Geacht college, 

De aanhoudende problematiek rond de vuilcontainers  in het 

centrum en specifiek in de Betouwstraat gaat alle perken te buiten. 

De ondernemers ondervinden dagelijks de gevolgen van de dump van 

vuilnis  rondom de container.  

Vrijwel dagelijks wordt hier melding van gemaakt bij de bel- en 

herstel lijn maar een passende oplossing wordt maar niet gevonden. 

 VoorNijmegen.Nu begrijpt hier niks van. 

Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

1: Hoeveel meldingen zijn er inmiddels binnen gekomen bij de bel-en   

herstel lijn? 



2: Wat heeft de gemeente aan maatregelen voorgesteld om dit 

probleem op te lossen, is hier contact over met de DAR en waarom 

hebben zijn deze maatregelen niet uitgevoerd?  

3: Wat kan het college doen om deze problemen voor de 

ondernemers adequaat en zo snel als mogelijk op te lossen? 

4: Deelt het college de zorg dat, nu de zomer in aantocht is en met 

het oog op ongedierte, dat deze vuil dumpingen zeer snel moeten 

worden opgelost? 

4: Zijn er meer locaties waar dit probleem zich voordoet en 

structureel van aard is? Zo ja, welke? En hoe gaat het college dit 

oplossen? 

 

 

 


